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Z á p i s n i c a  

 
z 13. zasadnutia OcZ, konaného dňa 23.11.2015 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:       8 

Neprítomní – ospravedlnení:      2 p. Dušan  Krestian, Bc. Peter Čopjan,  

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:       14.20 Ing. Rudolf Kačír 

Skorší odchod:                 

Začiatok:        14.00 hod 

Koniec:          17.45 hod 

 

 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (Mgr. Peter Fischer, Ing. Janka Gazdurová) 

  4. Overovatelia zápisnice (p. Jozef Comba, p. Rastislav Neuvirth)   

  5. Návrhy rozpočtu obce na rok 2016 

  6. Rôzne 

  7. Záver 

 

 

 Bod programu: 

1. Otvorenie 

 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

 

p. Comba prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 206/13/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

 

 

Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

 

p. Comba prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 207/13/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Mgr. Petra Fischera, Ing. Janku Gazdurovú 
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Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Fischer, Ing. Gazdurová) 

Neprítomní: 3 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice   

 

p. Comba prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 208/13/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Jozefa Combu, p. Rastislava Neuvirtha 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Comba, p. Neuvirth)  

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

5. Návrhy rozpočtu obce na rok 2016 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom rozpočtu obce na 

rok 2016. 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť, prečo sa navýšila tlač Horizontu o 1 000€. 

p. Šteinerová vysvetlila, že kvôli farebným stranám. 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili na tlač 2 200 € a odmeny 1 500€. 

 

p. starosta chcel vedieť načo sa majú meniť dvere v Dome smútku. 

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula pripomienku p. Combu z obecnej rady vymeniť 

stoličky v Dome smútku. Doporučila navýšenie položky na výmenu stoličiek. 

Ing. Kačír spomenul chladiace boxy, či by ich nebolo vhodné vymeniť už. 

p. starosta poznamenal, že rozmýšľal nad rekonštrukciou týchto boxov na murovaný box, 

aby sa mohlo vojsť viacej rakiev. 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili pôvodnú výšku finančných prostriedkov, aby sa 

mohli použiť na murovaný box. 

 

Mgr. Kirnágová chcela vedieť čo zahŕňa rekonštrukcia budovy Materskej školy 89. 

p. Šteinerová vysvetlila, že to sú finančné prostriedky na úpravu zadnej časti budovy. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. pripomienkovala bežné výdavky – interiérové vybavenie obecného 

úradu čo sa ide kupovať 

p. Šteinerová odpovedala, že by bola vhodná výmena stoličiek na sekretariáte a prípadne 

výmena vešiakovej steny. 

p. starosta doporučil využiť tieto prostriedky na výmenu podlahy v zasadacej miestnosti. 

PhDr. Krajňáková, PhD. doporučila vymaľovať túto miestnosť. 

p. Šteinerová poznamenala, že maľovanie má zahrnutí v položke oprava vonkajšej fasády 

obecného úradu. 

 

p. Comba chcel vedieť prečo sa zvýšila položka – družobná spolupráca s Bukownom zo 600€ 

na 1 000€, aký bol dôvod. 
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p. Šteinerová odpovedala, že bola položka navýšená z dôvodu toho, že keď ide delegácia 

z obce tam je potrebné kúpiť nejaký prezent, ale aj keď má prísť delegácia z Bukowna, tiež je 

potrebné nejakú pozornosť im venovať a zaplatiť ubytovanie.  

Ing. Gazdurová doplnila, že nie len obec je tá, ktorá dáva, ale aj delegácia z Bukowna vždy 

donesie nejaké dary. 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili výšku 800 €. 

 

p. Ogurčák spomenul odmeňovanie poslancov. 

p. Šteinerová poznamenala, že navýšila túto položku, ako sa spomínalo na minulom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. Ďalej poznamenala, že by bolo potrebné túto zmenu 

zakomponovať aj do zásad odmeňovania. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula policajné služby.  

p. Ogurčák poznamenal, že navrhol navýšenie počtu členov obecnej polície na 4. 

p. starosta poznamenal, že je to pekné navrhnúť navýšenie počtu členov, ale treba aj rieši to, 

aké majú právomoci.  

p. Ogurčák k právomociam poznamenal, že v správach sa vyjadroval p. Kaliňák, že 

k právomociam sa nikto nevyjadruje, tak preto sú také, aké sú. 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula rozvoj bývania – stavebný úrad a stavebný dozor, prečo 

je taká čiastka. 

p. Šteinerová odpovedala, že sa zvýšil pracovníčke úväzok. 

p. starosta poznamenal, že stavebný dozor sa bude vyberať prieskumom trhu. 

p. Šteinerová doplnila, že táto čiastka je navýšená podľa kapitálových výdavkov, o ktorých je 

potrebné rozhodnúť, čo sa bude v roku 2016 realizovať.   

p. Hozza poznamenal, že je potrebný stály dozor, aby mohol kontrolovať všetko od začiatku 

do konca. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula rutinná štandardná údržba, vianočné osvetlenie prečo 

sa zvýšila suma. 

p. Šteinerová poznamenala, že môže sa upraviť. 

p. starosta poznamenal, že by bolo vhodné začať pomaly vymieňať staré osvetlenia za nové. 

  

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula údržbu obytných budov, komisia doporučila 30 000€ 

a v návrhu je suma ponížená. 

p. Šteinerová poznamenal, že môže navýšiť. 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili 30 000 €. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. rekreačné a športové služby -  dotácia OŠK doporučila znížiť. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že výdavky na fungovanie klubu je možné vtesnať do 

37 000 € 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili výšku príspevku na 38 000 €. 

p. Ogurčák spomenul kultúrne služby – knižnica. Poznamenal, že výška finančných 

prostriedkov na zakúpenie kníh sa mu zdá málo. Taktiež spomenul, že by bolo dobré využiť 

finančné prostriedky aj na financovanie akcií v knižnici. 

p. Šteinerová poznamenala, že p. Almášiová bola u nej a mala pripraviť nejaký návrh, akú 

má predstavu na činnosť knižnice. 

p. Ogurčák poznamenal, že mu dala návrh, ale sumy tam nie sú uvedené. PhDr. 

Krajňáková, PhD. doporučila navýšiť položku zakúpenie cien na 100 €. 
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Dotácia pre Banícky cech Rudňany: 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili výšku dotácie vo výške 2 700€ 

 

Dotácia Invalidi: 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili výšku dotácie vo výške 800€ 

 

Dotácia rímskokatolícka cirkev: 

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili výšku dotácie vo výške 4 000€ 

 

Kapitálové výdavky: 

- CATER PILLAR (bágertraktor) 

- Rekonštrukcia ciest v obci 

- Nákup pozemkov 

- Rekonštrukcia schodísk v byotovom dome Baňa Západ 

- Zateplenie bytoviek – spolufinancovanie 

- Rekonštrukcia MŠ 89 (zadná časť) 

- Rekonštrukcia MŠ 5RPII a MŠ Róchus – spolufinancovanie  

 

 

 

Bod programu: 

6. Rôzne 

Ing. Kačír chcel vedieť v akom štádiu je riešenie priestorov Železníc SR. 

p. starosta odpovedal, že bol zaslaný list so zámerom využitia týchto priestorov. 

 

 

 Bod programu: 

7. Záver 

 

Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 13. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 23.11.2015 

 
 

Uznesenie OcZ č. 206/13/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Uznesenie OcZ č. 207/13/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Mgr. Petra Fischera, Ing. Janku Gazdurovú 

 

Uznesenie OcZ č. 208/13/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Jozefa Combu, p. Rastislava Neuvirtha 

 

 
Návrhová komisia:  Mgr. Peter Fischer  

    Ing. Janka Gazdurová 
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Overovatelia zápisnice: Jozef Comba 

    Rastislav Neuvirth 

     

 

V Rudňanoch, 04.12.2015 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  3 hodiny a  

30 minút. 


